
 

 

 
 
Van: VVD Wassenaar 
Aan: wethouder Maat en wethouder Blommers 
Betreft: schriftelijke vragen Avalex 
 
Vraag 1: De raad heeft in het raadsbesluit van september 2015 uitdrukkelijk aangegeven dat het nieuwe beleid 
uitgevoerd diende te worden tegen een maximaal gelijkblijvende bijdrage voor Wassenaar met minimaal 
gelijkwaardige service. Het voorstel dat nu voorligt, houdt in dat er niet wekelijks maar tweewekelijks afval zal 
worden opgehaald in 2017, m.a.w. een halvering van de service. Kan de wethouder uitleggen waarom van het 
raadsbesluit is afgeweken?  
 
Vraag 2: De tarieven die voor 2017 worden voorgesteld betekenen een kleine verlaging ten opzichte van wat in 
2016 betaald moest worden. De service wordt echter gehalveerd. Ook hier wordt afgeweken van het 
raadsbesluit. Wat is de reden hiervoor? 
 
Vraag 3: In het Uitvoeringsplan Grip op Grondstoffen staat vermeld dat eerst de afvalstoffenverordening 
aangepast moeten worden. ‘De afvalstoffenverordening zal in twee delen voorgelegd worden aan de raad. 
Nadat de raad de eerste keer de nieuwe afvalstoffenverordening heeft vastgesteld zal er een inspraakronde 
komen waarna de raad de afvalstoffenverordening definitief vast zal stellen.’ Volgens het plan zou de 
Afvalstoffenverordening in oktober 2016 worden vastgesteld. Het huidige voorstel voor de 
afvalstoffenverordening is echter niet in oktober aan de raad voorgelegd, ook wordt in dit voorstel niet 
ingegaan op het in twee delen voorleggen aan de raad. Kan de wethouder uitleggen waarom dit niet is 
gebeurd? 
 
Vraag 4: In het Uitvoeringsplan Grip op Grondstoffen staat vermeld dat ‘belangenverenigingen voor ouderen 
en mindervaliden benaderd en betrokken bij de invoering van Omgekeerd Inzamelen. Dit om eventuele 
consequenties en problemen vroegtijdig te signaleren en op te lossen indien dit noodzakelijk is.’ Inmiddels 
hebben de bewoners een brief gekregen over de veranderingen in 2017. Dit heeft tot veel verontwaardiging 
geleid. Is de wethouder het eens met onze conclusie dat er niet van tevoren is overlegd zoals in het plan staat 
aangegeven en dat hierdoor problemen zijn veroorzaakt die bij tijdig overleg voorkomen hadden kunnen 
worden? 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 


